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”La qualitat d’un mòdul prefabricat és la mateixa o similar a un centre d’obra”

Assumpció Boix - Directora del SES CUBELLES II

Perfil

Assumpció Boix va néixer fa 37 anys a Elx 
(Alacant). Llicenciada en Ciències Químiques 
per la Universitat d’Alacant fa 10 anys que 
es dedica al món de la docència a Catalunya. 
Després de voltar per Montcada i Reixac , 
Cornellà de Llobregat i Castelldefels, va ser 
professora de tecnologia i física i química a 
l’IES Dolors Mallafré de Vilanova i la Geltrú. 
Va arribar l’any 2005 a Cubelles per seguir 
impartint física i química fins el 2008, any que 
la inspecció del Departament d’Ensenyament 
la va proposar com a futura directora del segon 
institut de Cubelles. Aquest curs, el 2008-2009 
s’estrena en el càrrec.

Ets la directora del SES 
Cubelles II. Quina diferència hi 
ha entre un IES i un SES?

Un IES és un Institut 
d’Ensenyament Secundari i, 
en canvi un SES és una Secció 
d’Ensenyament Secundari. La 
diferència és que nosaltres 
encara no tenim complets tots 
els grups d’ESO (de primer 
a quart) i els de Batxillerat 
(primer i segon). Quan els 
tinguem complets passarem de 
SES a IES.

Heu començat el curs amb dos 
línies de primer d’ESO. Quin 
serà el procés de creixement 
del Cubelles II?

Enguany tenim 55 alumnes 
repartits en dos línies. Anirem 
incorporant alumnes des de 
primer i creixerem curs a curs. 
Quan els alumnes que avui fan 
primer d’ESO siguin a segon de 
batxillerat ja haurem completat 
el procés i, per tant, ja rebrem la 
denominació d’IES.

També haurà de créixer el 
nombre de professors...
Aquest curs tenim una plantilla 
de vuit professors i la previsió 
és anar augmentant en funció 
de les necessitats que ens 
sorgeixin. Curs a curs anirem 
valorant quines necessitats té el 
SES Cubelles II i el seu alumnat.

Des de la regidoria 
d’Ensenyament es remarcava 
molt que l’espai, el professorat i 
els projectes educatius de cada 
institut serien independents. 
Quin projecte educatiu 
presenta el Cubelles II?

La nostra primera prioritat és 
estar en contacte directe amb 
alumnes i famílies. Conèixer en 
tot moment les seves necessitats 
reals, atendre-les i satisfer-les 
dins del possible.

Quin és l’objectiu que es 
marca en aquest curs el SES 
Cubelles II?

L’objectiu prioritari és atendre 
les necessitats de les famílies. 
Començar en un centre petit 
permet una relació fluïda i 
directa amb les famílies, i ho 
volem aprofitar.

Provisionalment les classes al 
Cubelles II es donen en mòduls 
prefabricats. Quina opinió et 
mereix?

L’experiència és positiva. Ja hi 
vaig treballar en la meva etapa 
al Dolors Mallafré de Vilanova. 
La qualitat que ofereixen unes 
instal·lacions d’un centre en 
mòduls prefabricats d’avui en 
dia és la mateixa o similar a la 
que ofereix un centre d’obra. En 

tenim un de 150 m2 i un segon 
de 180 m2.

Com s’aniran incorporant els 
nous mòduls cada curs?

El proper curs esperem 
l’arribada de dos nous mòduls. 
A mesura que anem creixent se 
n’incorporaran de nous que es 
col·locaran en el que ara és el 
pati. Quan s’hagin menjat molt 
d’espai del pati es tirarà a terra 
la tanca posterior i s’ampliarà 
amb els terrenys que hi ha per 
darrere.

Aquest però és un enclavament 
temporal abans no es 
construeixi l’edifici del segon 
institut. En quina zona de 
Cubelles creus que seria millor 
que s’establís?

La meva funció és dirigir 
una institució, un centre de 
secundària. Per mi la millor és 
la que agradi a la gent, al poble 
de Cubelles. En aquest sentit no 
tinc una preferència.

Has pogut copsar la opinió 
de les famílies en aquestes 
primeres setmanes de curs?

Sí, he tingut la oportunitat 
de parlar amb alguns pares i 
mares i els he transmès la meva 
voluntat de tirar endavant quan 
abans millor la constitució de 

l’AMPA. M’interessa moltíssim 
que es faci per començar a 
treballar plegats per planificar 
activitats extraescolars i d’altres 
organitzades conjuntament 
entre les famílies i el centre.

Quina relació mantenen els dos 
instituts? Hi ha col·laboració?

Hi ha molt bona relació entre 
els centres, fins l’any passat 
jo n’era part de la plantilla de 
professors. Però no només hi ha 
col·laboració amb l’IES Cubelles, 
també compartim projectes 
amb els centres de primària del 
municipi, amb l’Ajuntament, el 
Consell Comarcal del Garraf...

Els dos directors de centres 
de secundaria vàreu assistir 
a la Junta Local de Seguretat. 
Què vàreu extreure d’aquesta 
reunió?

El que vaig considerar més 
important va ser la senyalització. 
Tenim davant l’avinguda Onze 
de Setembre i els cotxes hi 
circulen a una velocitat excessiva. 
Per això vam demanar que es 
senyalitzés correctament com 
a zona educativa i es protegís a 
l’alumnat de possibles incidències. 
I als pares també cal recordar-
los que no han d’aparcar davant 
del centre sobre la vorera, que 
hi ha aparcament molt a prop.

Assumpció Boix


